

Product Update Bulletin

产品变更通知

Products Obsolete - OIL-X Plus Elements
产品停产 - Oil-X Plus 过滤器滤芯



Parker's China Filtration Division (CFD) will make Oil-X Plus elements from K009 to K145, and all PF, AX element grades obsolete with effect from July 1st, 2018. The part number list is as following.

Oil-X Plus die-casting series filter has been out of market more than 10 years. Due to the service life and safety concern, CFD will make Oil-X Plus elements from K009 to K145 obsolete. In addition, as part of the simplification process, all PF & AX element grades will also be obsoleted and replaced with the standard AO and AA element grades. Elements from K220 to K620 with AO, AA & ACS grades which can fit in flange filters are not in the list and will still available.

If you have any questions, please do not hesitate to contact your sales and CSE go to person.

自2018年7月1日起，派克中国过滤部门将停止供应Oil-X Plus系列K009-K145，及所有PF，AX等级滤芯，涉及订货号见附表。

Oil-X Plus压铸铝过滤器退出市场已经10年，出于产品使用寿命和安全的考虑，派克中国过滤部门将停止Oil-X Plus系列K009-K145系列滤芯供应。此外，为简化产品系列，所有PF，AX等级滤芯也将停止供应，取而代之的是AO与AA等级的滤芯。用于法兰过滤器的K220-K620系列AO，AA，ACS等级滤芯不在此次停产范围，将继续供应。

如果有任何问题，请联系您的销售与服务人员。

Obsolete PN List/停产产品清单

PN/订货号	Des./描述	PN/订货号	Des./描述	PN/订货号	Des./描述	PN/订货号	Des./描述
614145000CX	K009PF-C	614095000CX	K009AX-C	614025000CX	K009AO-C	614035040CX	K145AA-C
614145010CX	K017PF-C	614095010CX	K017AX-C	614025010CX	K017AO-C	614045000CX	K009ACS-C
614145020CX	K030PF-C	614095020CX	K030AX-C	614025020CX	K030AO-C	614045010CX	K017ACS-C
614145030CX	K058PF-C	614095030CX	K058AX-C	614025030CX	K058AO-C	614045020CX	K030ACS-C
614145040CX	K145PF-C	614095040CX	K145AX-C	614025040CX	K145AO-C	614045030CX	K058ACS-C
614145050CX	K220PF-C	614095050CX	K220AX-C	614035000CX	K009AA-C	614045040CX	K145ACS-C
614145060CX	K330PF-C	614095060CX	K330AX-C	614035010CX	K017AA-C		
614145070CX	K430PF-C	614095070CX	K430AX-C	614035020CX	K030AA-C		
614145080CX	K620PF-C	614095080CX	K620AX-C	614035030CX	K058AA-C		

Parker Hannifin Filtration Products
and Systems (Shanghai) Co., Ltd.
No.9 Jinshun Road, Zhuqiao Town,
Pudong New Area, Shanghai
201323, China

派克汉尼汾过滤系统（上海）有限公司
中国上海市浦东新区祝桥镇金顺路9号



ENGINEERING YOUR SUCCESS.